
Kulturni utrip v Podgradu
Minilo je2 leli od ustanovitve Kultumoprosvetnega društva v Pod-

gradu. Tako smo imeli dne 7. februarja 1987 občni zbor z volitvami
novih članov v IO KPD in njegove organe. Delo sedanjega IO je bilo
ocenjeno kot zelo pozitivno. Program, ki si ga je zadal IO na začetku
vsakega leta, je bil skoraj v celoti izpolnjen, seveda ob delu in podpori
naših prizadevnih članov kulturnega društva.

Občnega zbora se je udeležila
večina članov društva, kar potr-
juje dejstvo, kako radi zahajamo
v naš kulturni dom. Prisotni sta
bili tudi predstavnici društva
upokojencev Zalog, kamor
spada naš Podgrad. Vodje ekip
(moškega pevskega zbora, reci-
tatorjev, instrumentalno-vo-
kalne skupine, dramske skupine)
so na kratko poročali o svojem
delu, predvsem pa, kako bo po-
tekaJo delo v prihodnje. Novoi-
zvoljeni predsednik IO KPD
Miha Bizjan, ki je prevzel mesto
prejšnjega predsednika Antona
Corela, se je zahvalil za zaupane
odgovorno nalogo in obljubil, da
bo 1O, kot vse društvo, vodil po
dobro začrtani poti novim uspe-
hom naproti.

Delo sedanjega tajnika 1O M.
Ribičiča je prevzeja mladinka
Renata Anžur, ki ji želim
uspešno delo.

Blagajpo je skrbrro vodil Tone
Bauer, ki pa je pristal. da bo lo
delo opravljal še en mandat.

Poleg gornjih treh je v IO še 6
članov.

Občnemu zboru je sledila pro-
slava v čast Prešernovemu
dnevu. Domiselno so jo pripra-
vili in izvedli naši mladinci in

moški pevski zbor, ki se je z
nekaj pesmimi posebej pripravil
za ta večer. Res smo lahko pono-
sni, ko imamo v vasi take ljudi, ki
so še pripravljeni kulturno sode-
lovati samo v svoje veselje in ve-
selje nas poslušalcev.

Tako smo si ta večer zarespri-
služili skromno zakusko, malo
zaplesali in zapeli ter se razigrani
razšli.

Pa ne za dolgo.

Novi predsednik IO KPD se je že
vključil v delo ter organiziral 13. 2
zvečer zanimivo predavanje prizna-
nega strokovnjaka tov. Slavka
Zgonca na temo vzgoja in nega oken-
skih, balkonskih in vrtnih rastlin.
Predavanje je ponazoril še z diapozi-
tivi.

Ob tem strokovnem, a obenem
sproščenem in nam dostopnem pre-
davanju se mi je vsilila misel: »Le
kako si je upal naš predsednik pova-
biti v naš vaški dom tako zasedenega
strokovnjaka in kako, da se je ta od-
zval povabilu?« Odgovor je lahko le
v tem. da sta prijatelja, ta beseda pa
pomeni veliko v našem življenju.

Naš kultumi dom bomo napolnili
Podgrajčani spet 7. marca ob novem
kulturnem programu.
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